
Protokół Nr 17/16

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 19 kwietnia
2016r. godz. 9,00 w Przedszkolu Miejskim nr 12 w Pabianicach ul. Śniadeckiego 6a

Posiedzeniu przewodniczyła Katarzyna Miękina – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokółu Nr 15/16 z dnia 29.02.2016r.
i nr 16/16 z dnia 01.03.2016r.
2.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na 2016r. - proj. nr 1.
3.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na 2016r. - proj. nr 2.
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na 2016r. - proj. nr 3.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic
na 2016r. - proj. nr 6.
6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na 2016r. - proj. nr 7.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania
nagrody Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych uczniów, mieszkańców
Gminy Miejskiej Pabianice.
8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Konkursowej
do spraw przyznawania nagrody Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych
uczniów, mieszkańców Gminy Miejskiej Pabianice.
9.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta
Pabianic.
10. Sprawy różne:
11. Wizytacja placówki - Przedszkola Miejskiego nr 12 w Pabianicach.

Ad. 1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad (zał. nr 2).

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Miękina zapytała czy są uwagi do porządku.
Uwag nie było, przyjęto.
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Miękina zapytała czy są uwagi do protokółów
nr 15/16 z dnia 29.02.2016r. i nr 16/16 z dnia 01.03.2016r. Uwag nie było, przyjęto.
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Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016
rok - projekt nr 1   -   dot. kwoty 27.304zł   (z  ał. nr 3) 

Zastępca  Skarbnika  Katarzyna  Muszyńska  omówiła  projekt  ww.  uchwały.
Zwiększenie  planu  dochodów  następuje  w  związku  z  proporcjonalnie  wyższym
wykonaniem  ponad  założony  plan.  Środki  te  zostaną  przeznaczone  na  zakup
wyposażenia  Lewityna  (parasole,  leżaki)  –  15.250  zł  oraz  na  ekspertyzę  niecki
basenowej – 12.054 zł. 

Radna Katarzyna Miękina: wiemy ile leżaków i parasoli zostanie kupionych?

Zastępca Skarbnika Katarzyna Muszyńska: na tą chwilę nie mam takiej wiedzy.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 7,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 1. Przyjęto.

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016
rok – projekt nr 2     (zał. nr 4) 

Zastępca  Skarbnika  Katarzyna  Muszyńska  omówiła  projekt  ww.  uchwały.
Zwiększenie planu dochodów i wydatków w Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Jana
Lorentowicza  w  Pabianicach  następuje  w  związku  z  zawartym  porozumieniem
w dniu 18 lutego 2016r.  w sprawie powierzenia na 2016r.  tejże bibliotece zadań
Powiatowej  Biblioteki  Publicznej  dla  Powiatu  Pabianickiego,  z  budżetu  Powiatu
Pabianickiego  przeznaczono  dotację  celową  dla  Miasta  Pabianice  w  wysokości
60.000 zł.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem projektu  chwały  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016
rok – projekt nr 3 (zał. nr 5)

Zastępca  Skarbnika  Katarzyna  Muszyńska  omówiła  projekt  ww.  uchwały.
Zwiększenie planu dochodów i  wydatków Przedszkola Miejskiego nr  3 związane
jest  z  otrzymaniem  przez  to  przedszkole  odszkodowania  z  towarzystwa
ubezpieczeń ERGO HESTIA w wysokości 2.661,15 zł z tytułu zgłoszonej szkody
zalania pomieszczeń przedszkolnych.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.
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Ad.5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2016 rok – projekt nr 6 (zał. nr 6)

Zastępca  Skarbnika  Katarzyna  Muszyńska  omówiła  projekt  ww.  uchwały.
Przeniesienie środków w wysokości 30.000 zł z wydatków bieżących na majątkowe
w Szkole Podstawowej nr 5 dokonuje się w związku z wykonaniem dokumentacji
technicznej remontu dachu, elewacji i łącznika między budynkami szkoły.

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Miękina: czy to nie jest za mało pieniędzy?

Naczelnik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Waldemar  Boryń:  to  jest  kwota
przeznaczona  tylko  na  przygotowanie  dokumentacji.  Te  pieniądze  początkowo
miały być  przeznaczone  na  drobne  remonty,  ale  uznaliśmy,  że  lepiej  zrobić
gruntowny  remont  i  przygotować  dokumentację  m.in.  planowany  jest  łącznik
pomiędzy  budynkiem  szkoły  a  budynkiem  świetlicy,  remont  dachu  i  wykonanie
nowej  elewacji.  Ten  remont  jest  kompleksowy  w  związku  z  przyszłorocznym
jubileuszem  100-lecia  szkoły.  W  tym  roku  planowane  jest  tylko  przygotowanie
dokumentacji  i  kosztorysu  prac,  żeby  w  przyszłorocznym  budżecie  zaplanować
środki na ten cel i poszukać środków z innych źródeł.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Ad. 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016
rok – projekt nr 7 (zał. nr 7)

Zastępca Skarbnika Katarzyna Muszyńska omówiła  projekt ww. uchwały. Zgodnie
z Uchwałą Zarządu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej  w  Łodzi  z  dnia  11.02.2016  r.  zwiększono  kwotę  dotacji  przeznaczonej
miastu  Pabianice  ze  środków  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska
i Gospodarki Wodnej w Łodzi na realizację zadania pn.: "Przywrócenie zdolności
retencyjnej  zbiorników wodnych na terenie MOSiR w Pabianicach do wysokości
1.340.425 zł tj. o 138.889 zł.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Ad. 7
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  przyznawania
nagrody Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych uczniów, mieszkańców
Gminy Miejskiej Pabianice   (zał. nr 8)
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Przewodniczący  Rady Miejskiej  Andrzej  Żeligowski  omówił  projekt  ww.  uchwały.
Zgodnie z art.  18 ust.  2 pkt  14 a ustawy z dnia 8 marca 1990r.  o samorządzie
gminnym  do  wyłącznej  właściwości  rady  gminy  należy  podejmowanie  uchwał
w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów.
Komisja przyznająca nagrody działa od wielu lat i  na przestrzeni wielu lat pracy
zaproponowano zmiany w regulaminie, między innymi uwzględniono wniosek Rady
Sportu.

Naczelnik  Biura  Rady  Arkadiusz  Bujacz:  uwagi  do  regulaminu  były  zgłaszane
właściwie corocznie przez członków komisji,  również poprzedniej  kadencji.  Wiele
zapisów tego regulaminu było niejasnych i w toku prac komisji trudnych do realizacji
w  praktyce,  nie  dawały  obiektywnych  kryteriów  oceny  uczniów.  Mam  nadzieję,
że ten regulamin pozwoli wyeliminować te niejasności. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Żeligowski  wskazał  ponadto,  że  bardzo
dużo  wniosków  było  składanych  w  dziedzinie  sportu.  Podczas  prac  Komisji
konkursowej Pan prof. Jan Berner zgłosił Pana Tadeusza Feliksińskiego do składu
tej  komisji.  Jeśli  ma  być  zgłoszony,  to  musi  to  zaakceptować  Rada  Miejska.
Poniewież trwały prace nad regulaminem, a skład osobowy jest z tym regulaminem
powiązany,  zaproponowaliśmy  jako  członka  dodatkowo  Pana  Tadeusza
Feliksińskiego,  klub  Platformy  Obywatelskiej  zgłosił  jeszcze  Pana  Krzysztofa
Rąkowskiego. 

Radna Grażyna: apelowałam też wielokrotnie o to, aby w Komisji były osoby, które
są blisko dziecka i jego osiągnięć, ktoś, kto potrafi porównać sukces na poziomie
np.  wojewódzkim  i  międzynarodowym.  Ekspert,  który  potrafi  ocenić  rangę  tego
sukcesu.

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Waldemar Boryń: osobą która dotąd
nas wspierała w dziedzinach artystycznych był Pan Norbert Hans. W dziedzinach
przedmiotowych  i  w  dziedzinie  sportu  sobie  poradzimy,  ale  rzeczywiście
w dziedzinach artystycznych wskazany byłby taki ekspert.

Przewodnicząca  Komisji  Katarzyna  Miękina:  może  należałoby  ogłosić  wśród
radnych, może jeszcze ktoś chciałby pracować w komisji?

Naczelnik Biura Rady Arkadiusz Bujacz: te propozycje były uzgadniane z Klubami,
innych nie było.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Żeligowski:  jeżeli  radny  chce  pracować
w tej  komisji,  to  nie  powinno  mu  się  tego  bronić.  Jeśli  komuś  się  nie  podoba
zaproponowany skład, może zaproponować wniosek w tej sprawie, można zmienić
regulamin w tym zakresie i poszerzyć ten skład.

Radna  Grażyna  Wójcik:  ja  wnioskuję  tylko  o  to,  aby  w  komisji  był  ekspert
w dziedzinie kultury i sztuki.
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Radna Małgorzata Biegajło: duża liczba osób nie służy efektywności. Chodziło o to,
aby  włączyć  w  prace  komisji  eksperta,  który  potrafi  ocenić  rangę  konkursów
w dziedzinie kultury i sztuki. Jeśli będą wnioski w tej dziedzinie, wówczas można
zaprosić do współpracy jakiegoś eksperta.

Przewodnicząca  Komisji  Katarzyna  Miękina:  w  regulaminie  jest  8  miejsc  dla
radnych, proponuję, aby włączyć w prace komisji Panią Grażynę Wójcik, dyrektora
Młodzieżowego Domu Kultury,  która na co dzień ma do czynienia z konkursami
plastycznymi, recytotorskimi, tanecznymi.

Radna  Grażyna  Wójcik:  włączenie  mojej  osoby nie  było  moją  intencją,  bardziej
myślałam o jakimś ekspercie, tym bardziej, że wiele z tych nagród otrzymują dzieci,
uczęszczające  do  MDK-u  i  to  może  niezręczna  sytuacja,  ale  jeśli  Państwo
zechcecie, postaram się być obiektywna w swoich opiniach.

Głosowanie w sprawie rozszerzenia składu Komisji o osobę Pani Grażyny Wójcik:
za – 7. Wniosek przyjęto.

Radny  Sławomir  Szczesio:  a  może  zostawić  furtkę  w  regulaminie,  że  w  razie
potrzeby doprosić eksperta.

Naczelnik  Bujacz  Arkadiusz  Bujacz:  nie  trzeba  tego  regulować  w  regulaminie,
obrady  komisji  są  jawne,  każdy  może  w  nich  uczestniczyć.  W  każdej  chwili
członkowie komisji mogą zaprosić eksperta jako doradcę, bez prawa głosu.

Radna Grażyna Wójcik: jaka mamy kwotę do rozdysponowania?

Naczelnik  Arkadiusz  Bujacz:  kwota  w budżecie  to  8  tys.  zł,  ale  to  nie  jest  tak,
że trzeba  wszystko  wydać.  Celem  tej  nagrody  jest  promowanie  tych
najwybitniejszych uczniów,  a nie  rozdanie tej  kwoty.  Jeśli  się  okaże,  że komisja
uzna, że tych wybitnych dzieci jest więcej, można rozważyć zwiększenie tej kwoty.
Wysokość nagrody ustala komisja,  może być więcej  nagród w mniejszej  kwocie
albo mniej w wyższej wysokości. To komisja o tym decyduje.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Ad. 8
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Konkursowej
do     spraw   przyznawania nagrody Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych
uczniów, mieszkańców Gminy Miejskiej Pabianice   (zał. nr   9  ).

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Andrzej  Żeligowski  omówił  projekt  ww.  uchwały.
Zgodnie  z  §  4  ust.  1  Regulaminu  przyznawania  Nagrody  Rady  Miejskiej
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w Pabianicach  dla  najzdolniejszych  uczniów,  mieszkańców  Gminy  Miejskiej
Pabianice, stanowiącego załącznik do uchwały  Nr XXV/....../16 z dnia 21 kwietnia
2016r. w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  przyznawania  nagrody  Rady  Miejskiej
w Pabianicach  dla  najzdolniejszych  uczniów,  mieszkańców  Gminy  Miejskiej
Pabianice, w skład Komisji opiniującej złożone do Rady Miejskiej wnioski wchodzą:
1-3 Honorowych Obywateli Miasta Pabianic, 1-8 radnych Rady Miejskiej, Prezydent
lub Zastępca Prezydenta Miasta,  Naczelnik Wydziału ds.  Oświaty.  Skład Komisji
uchwala Rada Miejska w Pabianicach odrębną uchwałą.

Dyskusja na temat tej uchwały odbyła się przy omawianiu uchwały z pkt 7.

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały z autopoprawką dotyczącą
rozszerzenia  składu  komisji  o  osobę  Pani  Grażyny  Wójcik:  za  pozytywnym
zaopiniowaniem projektu uchwały – 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Przyjęto.

Ad. 9 
Zaopiniowanie projektu  uchwały  w sprawie  nadania tytułu  Zasłużony dla  Miasta
Pabianic (zał. nr 10)

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Andrzej  Żeligowski  wskazał,  że do Kapituły
wpłynął  wniosek  o  nadanie  tytułu  Zasłużony  dla  Miasta  Pabianic.  Został
on dodatkowo  poparty  przez  organizacje  –  uczestników  Pabianickiego  Forum
Organizacji i Inicjatyw Pozarządowych. Tytuł ten nadawany jest przez Radę Miejską
w drodze uchwały podejmowanej na wniosek Kapituły. Chciałbym tylko, aby wnioski
takie  były  dobrze  przemyślane,  uzasadnione,  aby  ich  nie  mnożyć,  gdyż  częste
nadawanie tego tytułu obniża jego rangę. 

Radny  Tadeusz  Feliksiński:  problem  polegał  na  tym,  że  regulamin  przewiduje
nadanie  tego  tytułu  stowarzyszeniu,  instytucji  albo  organizacji.  Ostatecznie
dopracowano się sformułowania „członkom Gupy”.

Naczelnik Biura Rady Arkadiusz Bujacz: sama Grupa jest zarejestrowana w MCPS,
z przekazanych informacji wynika, że trwa proces jej rejestracji jako stowarzyszenia
w Powiecie.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 7,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 1. Przyjęto.

Ad. 10
Sprawy różne – nie było. 
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Ad. 11 
Wizytacja placówki - Przedszkola Miejskiego nr 12 w Pabianicach

Pani  Dyrektor  Renata  Włodarczyk  opowiedziała  w  kilku  słowach  o  historii
przedszkola. Przedszkole budowane było w latach 70-tych z takim przeznaczeniem.
Obecnie  są  tu  4  oddziały,  klasy  są  duże,  słoneczne,  posiadają  osobne  toalety,
urządzone  są  w  nich  kąciki  tematyczne,  które  zapewniają  dzieciom  przestrzeń
do zabawy.  Sala  gimnastyczna  od  września  będzie  zaadaptowana  na  kolejny
5 oddział.  Dużym  sukcesem  było  przygotowanie  przez  radę  programu  „  Mały
ekolog”,  który  pozwolił  na  ubieganie  się  o  dotacje  z  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony  Środowiska.  Od  2010r.  co  roku  przedszkole  uzyskuje  dzięki  temu
programowi  środki,  które  przeznaczamy na  wyposażenie  sal,  ale  też  wycieczki,
warsztaty, programy edukacyjne itp. Dużym sukcesem jest to, że dzieci osiągają
dobre wyniki w szkole,  biorą udział w konkursach, przeglądach, uroczystościach
miejskich.  Przedszkole  prowadzi  żywienie  dla  dzieci  z  alergią  pokarmową,
zatrudniony  jest  dietetyk.  Obecnie  w  przedszkolu  jest  100  dzieci,  od  września
będzie dodatkowa grupa. 

Naczelnik  Waldemar  Boryń:  w  trakcie  roku  szkolnego  został  zmieniony  system
edukacji  i  nie  mamy wyjścia,  musimy utworzyć  dodatkowe grupy,  aby zapewnić
jak najwięcej miejsc, ponieważ duża grupa 6 latków zostanie w przedszkolach. 

Radni  rozmawiali  o  sytuacji  w  przedszkolach,  liczbie  miejsc,  zmianie  systemu
edukacji  i  obowiązkach,  jakie  w związku z tym leżą po stronie  samorządu oraz
o przyszłych zobowiązaniach.

Radni  odwiedzili  pomieszczenia  przedszkola:  klasy,  salę  terapii  pedagogicznej,
szatnię,  kuchnię  oraz teren przyległy  do przedszkola,  gdzie  urządzony jest  plac
zabaw.

Nagranie CD – zał. nr 11
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 10,30.

Protokółowała: Przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska        Katarzyna Miękina 
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